

Title (en)

Wire container for transporting and storing merchandise.

Title (de)

Drahtgitterbehälter für Transport und Lagerung von Waren.

Title (fr)

Conteneur grillagé destiné au transport et au stockage de marchandises.

Publication

EP 0280635 A1 19880831 (FR)

Application

EP 88440009 A 19880209

Priority

FR 8702726 A 19870220

Abstract (en)

The container (1) comprises a cage (2) formed from a bottom (3) and lateral walls (4, 5, 6 and 7) raised up on runners (9) and (10) so that it can be picked up by a fork-lift truck. The lateral walls of the cage (2) are foldable for storage of the container (1). The container (1) has a modular structure formed from a base mounted on runners (9) and (10), on which the lateral walls (4) and (6) are articulated and which comprises, in addition, means for fastening the bottom (3) of the cage (2). All the pieces are interchangeable. The invention relates to the packaging industry. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est relative à un conteneur grillagé destiné au transport et au stockage de marchandises. Le conteneur (1) comprend une cage (2) formée d'un fond (3) et de parois latérales (4, 5, 6 et 7) surmontée par l'intermédiaire de patins (9) et (10) pour une préhension par chariot élévateur à fourches. Les parois latérales de la cage (2) sont repliables pour le rangement du conteneur (1). Selon l'invention, le conteneur (1) présente une structure modulaire formée d'une embase montée sur patins (9) et (10), sur laquelle s'articulent les parois latérales (4) et (6) et qui comprend en outre des moyens de fixation du fond (3) de la cage (2). L'ensemble des pièces sont interchangeables. L'invention concerne l'industrie du conditionnement.

IPC 1-7

B65D 19/10

IPC 8 full level

B65D 19/10 (2006.01); **B65D 19/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 19/10 (2013.01); **B65D 19/12** (2013.01); **B65D 2519/00024** (2013.01); **B65D 2519/00059** (2013.01); **B65D 2519/00164** (2013.01);
B65D 2519/00298 (2013.01); **B65D 2519/00333** (2013.01); **B65D 2519/00512** (2013.01); **B65D 2519/00611** (2013.01);
B65D 2519/00656 (2013.01); **B65D 2519/00805** (2013.01); **B65D 2519/009** (2013.01); **B65D 2519/0096** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2118082 A1 19720728 - PLASSER BAHNBAUMASCH FRANZ, et al
- [A] FR 2341491 A1 19770916 - TECHNIFIL [FR]
- [A] FR 2079992 A5 19711112 - TECHNIFIL
- [A] DE 1015378 B 19570905 - KARL DAHMEN

Cited by

EP0900740A1; DE3907717A1; FR2780035A1; EP0321859A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0280635 A1 19880831; FR 2611656 A1 19880909; FR 2611656 B1 19890713

DOCDB simple family (application)

EP 88440009 A 19880209; FR 8702726 A 19870220